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Jõhvis, 17. augustil 2022, nr 1-5.11/8 

 

 

Koosoleku algus kell 17.00 

                   lõpp kell 18.05 

 

 

Koosoleku juhatas sisse kultuurikomisjoni esimees Ilmar Aun, protokollis volikogu kantselei 

juhataja-jurist Piia Lipp. 

 

Osa võtsid: komisjoni liikmed ning vallavalitsusest abivallavanemad Arvo Aller ja Ingrid Spitz 

(registreerimisleht lisatud). 

 

 

Päevakorras:  

1. Volikogu istungi päevakorrapunktide tutvustus ja arutelu. 

2. Kultuurikomisjoni 03.08.2022 koosolekul arutatud/otsustatud arengukava punktide ja 

prioriteetsuste tutvustus. 

3. Vallavalitsuse alalisse hindamiskomisjoni volikogu kultuurikomisjoni liikme määramine. 

 

 

1. Volikogu istungi päevakorrapunktide tutvustus ja arutelu. 

Komisjoni esimees Ilmar Aun tutvustas volikogu istungi päevakorra esimest kolme punkti – valla 

põhimäärus, valitsuse töökord ja volikogu töökord, mis on esitatud teisele lugemisele ja 

kehtestamiseks. Piia Lipp, kes on volikogu poolt valla põhimääruse muutmiseks moodustatud ajutise 

komisjoni liige, teavitas nende eelnõude kohta selgituseks, et valla põhimääruse ja valitsuse töökorra 

eelnõude suhtes ei esitatud kahe lugemise vahel muudatusettepanekuid ning andis ülevaate volikogu 

töökorras tehtavatele muudatustele, eelkõige eelnõude menetlusprotsessis, komisjonide 

töökorralduses ning osundas muudele erinevustele võrreldes sätetega kehtivas valla põhimääruses. 

 

Volikogu istungi päevakorra punkti 4 osas tutvustas komisjoni esimees aukodaniku nominendi 

teeneid Jõhvi valla ees. 

 

Ilmar Aun: volikogu istungi päevakorrapunkt 5 haakub tänase koosoleku teise päevakorrapunktiga. 

Augustikuu istungil toimub Jõhvi valla arengukava 2023–2030 koos eelarvestrateegiaga aastateks 

2023–2026 eelnõu esimene lugemine, kuhu komisjoni eelmisel koosolekul tehti ka 

muudatusettepanekuid ning järjestati kultuuri valdkonna prioriteedid. 

Komisjoni liikmed vaatasid veelkord koos üle arengukavasse komisjoni poolt esitatud prioriteetsete 

tegevuste järjekorra ning ka mujale teksti esitatud muudatusettepanekud. 

Ilmar Aun: arengukava ja eelarvestrateegia eelnõu kahe lugemise vahel peame kindlasti üle vaatama 

ka eelarvestrateegias meie seatud prioriteetide rahastamise osa. 

 

Volikogu istungi päevakorrapunkti nr 6 kohta andis Ilmar Aun ülevaate muudatustest, mille kohaselt 
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sellel aastal esimesse klassi astujate toetus tõuseb seniselt 100 eurolt 150 euroni. 

Komisjoni liikmete vahel toimus arutelu olukorra üle, mis juhtuks, kui mõni volikogu liige sooviks 

tõsta koolitoetuse summa nt 200-le eurole. Selleks tuleks siiski kohe välja pakkuda ka katteallikas, 

millest sellist tõusu finantseerida. 

 

Eelnõu „Projekti „Tööealiste erivajadusega inimeste ja hoolduskoormusega tööealiste inimeste 

tööhõivet toetavate sotsiaalhoolekandeteenuste väljaarendamine Jõhvi vallas – EHISA“ raames 

teenuste osutamise tingimused ja kord“ kohta selgitas abivallavanem Ingrid Spitz: tegemist on 

projekti raames osutatavate teenustega ning meetme määrus näeb ette, et teenuste osutamiseks peab 

olema kehtestatud vastav kord. 

 

Eelnõu „Jõhvi valla heakorraeeskiri“ kohta andis ülevaate Arvo Aller: esitame eelnõu esimesele 

lugemisele. Võrreldes kehtiva redaktsiooniga on muudetud seadusandluse muudatustest tingitud 

sätteid, lisandunud on mõned kohustused heakorra tagamiseks ning tekst on kooskõlla viidud 

normitehnika nõuetega. Peale esimest lugemist ootame eelnõule muudatusettepanekuid komisjonidelt 

ja kõikidelt, kellel selleks õigus on. 

 

Eelnõud „Rahvaküsitluse tulemuste kinnitamine“ tutvustas Ilmar Aun: vastavalt Jõhvi valla 

rahvaküsitluse korrale tuleb juunis toimunud rahvaküsitluse tulemused kinnitada. Edasine protsess 

võtab aega. 

 

Päevakorrapunkte 9 ja 10 tutvustas Arvo Aller: volikogult küsitakse luba üürilepingute 

pikendamiseks Jõhvi Põhikooli õppetegevusel asenduspindade kasutamiseks Jaama 10 ja Sompa 5a 

hoonetes. Kuigi vallavalitsus küsib luba 2022/2023 õppeaasta lõpuni, lõpetatakse üürilepingud siiski 

kohe, kui kooli ehitus valmis saab ja õppetööd uues hoones saab alustada. 

 

Päevakorra punkt 11 – kinnistu Narva maantee J1 omandamiseks loa andmise eelnõu juures selgitas 

Arvo Aller, et selle otsusega tahetakse end ette valmistada olukorraks, kus kinnistu omanik soovib 

tee vallale üle anda. Osa teest, linna sisese Narva maantee algusest, on valla omandis ning peale 

üleandmist kuuluks kogu tee (Narva mnt-st kuni Tallinn-Narva maanteeni) vallale ning logistilistel 

kaalutlustel tuleb see tee võimalikult ruttu liikluseks avada. Nimetatud tee on oluliseks ühenduseks 

Narva mnt lõpus asuvatele äridele ligipääsuks Jõhvi linna poolt. 

 

 

2. Vallavalitsuse alalisse hindamiskomisjoni volikogu kultuurikomisjoni liikme määramine. 

Komisjoni esimees tegi ettepaneku määrata Jõhvi Vallavalitsuse 05.11.2019 korraldusega nr 1610 

moodustatud valla eelarvest kultuuri edendamiseks, kohaliku omaalgatuse toetamiseks ning 

elukeskkonna arendamise toetuste taotluste hindamiskomisjoni liikmeks Anne Uttendorf. Anne 

Uttendorf on pikaajalise kogemusega Jõhvi valla kultuurielu eestvedaja, mistõttu omaks tema 

osalemine komisjoni töös erilist lisandväärtust.  

Komisjoni liikmed nõustusid ettepanekuga üksmeelselt ning Anne Uttendorf andis suuliselt 

nõusoleku osaleda komisjoni töös. 

 

Peale volikogu augustikuu istungi päevakorrapunktide arutelu andis Anne Uttendorf ülevaate 

13.08.2022 toimunud ansambli „Boney M“ kontserdist Jõhvi pargis. 

 

 

 

 

Ilmar Aun 

Koosoleku juhataja       

 


